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متن پرسش

با سلام خدمت استاد عزیز: ۱. چند وقتیست با نظرات شخصی آشنا شدم که عرفا را صرف مشهوری می

گوید چون دعوت به خود می کردند مشهور شده اند وگرنه اولیایی تحت قبایی لا یعرف احدهم و می

گوید ما چرا وقتمان را باخواندن کتاب و دنبال استاد گشتن هدر دهیم اگر از خود خدا بخواهیم خود

خدا جلوی ما قرار می دهد استاد و کتاب را چه در خواب چه ... و در کوچکترین کار ها هم استخاره

انجام می دهد و دقیق هم می گوید و هر کس که این شخص را می بیند بسیار سریع جذبش میشود

و می گوید راهم را پیدا کردم و به آرامش رسیدم و این شخص میگوید راه فقط با عمل به ظاهر

شریعت و سپردن به خود خدا باز میشود و هیچ راه سختی نیست. ۲. در جایی که به این شخص

گفتم از کجا این غیبی که میبینند شیطانیی نباشه میگوید پیامبر چگونه به راحتی با دیدن جبرائیل

پذیرفتش؟ ۳. از کجا بفهمیم قدر نفسش است یا شیطانیست و یا نه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ملاک و حجت برای ما قرآن و سیرهی اولیای الهی است. اگر این افراد ما را

به سیرهی ائمهی معصومین «علیهمالسلام» و قرآن نزدیک میکنند، مورد احترامند و ملاک، معارف

توحیدی است و نه درستدرآمدنِ استخاره. آنچه به ما دستور دادهاند «تفقّه» در دین است و علما و

عرفا هرکدام به نحوی تفقه در دین دارند و از این جهت مورد احترامند. موفق باشید


